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Ik kan nauwelijks aannemen, dat de laatste ali~ea van 
het telegram uit Parijs , 410, door Pinay serieux is bedoeld. 

De Franse Minister schijnt namelijk volgens het telegr~ 
gezegd te hebben , dat wanneer eind Februari de aangelegenheid van 
de werkzaamheden van Brussel in de Ministerraad van de OEEC wordt 
behandeld , de Fransen er zich tegen zouden verzetten, dat de _ro
bl emen van de Zes in het kader van genoemde Organisatie worden be
sproken . 

Indien onverhoopt mocht blijken, dat dit inderdaad het 
standpunt van de Franse Regering is, dan maak ik mij daarover bij
zonder ongerust . Ik vind , dat wij onze partners in de Zes niet genoeg 
kunnen waarschuwen tegen een dergelijke houding . De Zes zijn iets 
waard, wanneer zij samen iets tot stand brengen, maar zij krijgen 
die waarde niet wanneer zij samen nog niets tot stand hebben ge
bracht en bovendien weigeren om in een gezelschap waarvan zij loyale 
leden behoren te zijn over hun probl ematiek te praten . Het enige 
wat men kan weigeren, is mededelingen te doen over zaken, die in 
Brussel nog niet klaar zijn . Men kan nooit weigeren over de ver
houding van de Zes tot de OEEC te spreken en over een toekomstige 
procedure van gedachten te wisselen . 

De op niets gefundeerde vijandschap tegen de OEEC vindt 
zijn wortels in de Euro'pese illegaliteit , die of uit kwade trouw 
of uit onwetendheid niet begrijpt in de eerste plaats hoe waardevol 
de OEEC is en in de tweede plaats , dat een gezond functioneren van 
de OEEC niet in tegenspraak is met een gezond functioneren van de 
Zes. Beide kunnen en moeten zelfs samengaan . Des te belachelijker 
wordt een zodanige houding wanneer zij verdedigd wordt door diegenen, 
die tot nu toe ieder gezond resultaat van de samenwerking van de Zes 
hebben tegengegaan en gesaboteerd . 

Ik zou graag zo gauw mogelijk willen bespreken in welk 
verband wij dit probleem moeten aansnijden , want het neemt onrust
barende vormen aan . Mij werd reeds bericht , dat op Economische 
Zaken een aantal ambtenaren er bezwaar tegen zouden hebben, wanneer 
men op 13 januari het Atoom- rapport van de OEEC zou bespreken voor
dat de Zes een gemeenschanpelijk standpunt zouden hebben ingenomen . 
Dit zou betekenen, dat men eventueel zou moeten weigeren deel te 
nemen aan een door ons zelf geëntameerde studie . 

Al deze ongezonde reacties moeten naar mijn mening onzer
zijds zo stringent mogelijk worden tegengegaan, waarbij wij zouden 
moeten duidelijk maken, dat h et toedragen van een goed hart aan de 
OEEC niet het toedragen van een slecht hart aan de Zes impliceert. 
Maar ondanks de omstandigheid, dat de bezetting van Nederland nu 
bijna 11 jaar geleden een einde vond, ziet men in de verlate ver
zetsbeweging de zaken nog zwart-wit. 
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